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[EE
Bedankt voor de terugkoppeling. Het wordt steeds duidelijker dat partijen er nog lang niet uit zijn. En sowieso nog een flink

aantal basiszaken aan het uitzoeken zijn. Ik snap niet zo goed waarom het allemaal zo lang moet duren. Wie wacht op wie?

Verder lijkt het vooral een issue te worden voor kleine aanbieders en dat zijn er volgens mij vrij veel in de wijkverpleging. Goed

om te weten dat ZN niet zo dol is op die kleine aanbieders en dat ze er daar het liefst zo min mogelijk van hebben. ZN heeft dat

meerdere malen geagendeerd en Actiz sluit zich steeds vaker bij dat signaal aan. Misschien kunnen we vanuit VWS daar toch

een keer wat van zeggen.

Groet,

Van:EEEE PRELN @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 08:36

aan: EES BE. (ERED) JE viv. ENE) JE. BE EE SEE ies.IEEE.(EEE)
A.

.

(IE3E @minvws.nl>

CC: EAE N: [5:2 <] @minvws.nl>; ea (EAE ) SEE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Hoi,
Tot slot vwb terugkoppeling BO ZN/Actiz. Ik heb nog een schriftelijke terugkoppeling gehad van ZN nav de zanvullende vragen

(zie hieronder). Er zit dus nog wel wat licht tussen ZN en Actiz. De CB-Wijk is zoals Actiz al aangaf een discussiepunt. Ook kijkt
ZN anders tegen de gevolgen van het omzetverlies aan gelet op de laatste bullet.

- Hoe de meerkostenregeling er uit komt te zien is nu nog niet bekend. Daar zijn we nog mee bezig, ook in afstemming met andere

zorgsoorten. Wel is duidelijk dat er een vaccinatievergoeding komt voor personeel uit de wijkverpleging conform de brief van VWS.

- Er komt geen CB voor wijkverpleging. Wel zijn we bezig met het uitwerken van een hardheidsclausule voor wijkverpleging.
-  Weazijn aan het kijken hoe een CB-regeling voor ELV en GRZ zorgaanbieders er uit zou kunnen zien. Daarbij kijken we naar grote en

kleine aanbieders, maar op dit moment is nog niet bekend voor wie er een regeling komt.

-  Aanbieders die ELV-COVID-bedden in Q1+Q2 2021 hebben geleverd (op verzoek van ROAZ en na afsluiting van addendum met

verzekeraar) komen voor ex post afrekenen van de Aco12-tariefsvergoeding + eventuele meerkosten in aanmerking. De exacte

voorwaarden worden op dit moment verder uitgewerkt.
. Verder vooruitplannen is niet mogelijk, aangezien de

voortgang afhangt van het resultaat van dat (en eventuele vervolg-)gesprek(ken).
Zorgaanbieders die in liquiditeits- of

continuiteitsproblemen komen kunnen daarover contact opnemen met hun preferente verzekeraar. Die zal dan per casus beoordelen

wat er nodig is.

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag.

Mvg,

ven: JE. 15. IE (NEDVerzonden: maandag 29 maart 2021 13:54

@minvws.nl>

CC: BR. [+1 ) EEE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Hoi,

Paar vragen staan nog uit (geel gearceerd), maar heb contact gehad met Zorgthuis en Actiz. Zie hieronder in het rood.
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Van:EEBE.BEJEE 2 minvws.ni>

Verzonden: maandag 29 maart 2021 08:02

Aan: EE 2

2 EE) JERE rin; KEI.(EEC
il. @minvws.nl>

Bl [ < a. (ED) EEE@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

» EE
En in aanvulling op de vragen van

Het jaar is al een tijdje geleden begonnen en een regeling lijkt nog niet in zicht.

o Staat nog uit bij ZN, maar Actiz geeft alleen aan dat het gesprek loopt.
- Vallen er intussen geen partijen om cq komen in de problemen?

o Actiz geeft aan dat met name bij instellingen met omzet tussen 1 en 10 min er in november en december een fors

omzetverlies is geweest die pijn doet. Dit leeft erg in de achterban en ZN weet dit.

Groet,

Van:BE3BE BEE- minvws.nl>

EEE) <BEE c ivis.0 IEIE, E. GERIE)
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

[EE
Dank! Paar vragen:

- Begrijp ik het goed dat er een meerkostenregeling voor alle wijkverpleegkundige aanbieders geldt in 2021, klein en

groot?
o Ja, beide partijen geven aan dat deze meerkostenregeling er wel komt linksom of rechtsom. Dit wordt een ex ante

regeling met hardheidsclausule waarbij Actiz pleit voor ondergrens van 1 min omzet. Dit betekent ca 250

organisaties die gebruik kunnen maken van deze clausule bovenop de ca 100 organisatie die boven de 10 min

zitten.
- En dat er geen CB regeling voor kleine aanbieders komt (wel voor de groten?), maar dus wel een hardheidsclausule en zij

dus, indien ze individueel kunnen aantonen minder omzet te hebben gemaakt agv COVID hiervan gebruik kunnen

maken?

o CB regeling ELV komt er wel volgens Actiz, maar zoals ZN ook heeft aangegeven kijken ze naar de parameters.
o CB-Wijk: dit is volgens Actiz het grootste discussiepunt komende tijd. ZN wil geen generieke CB-regeling, dus ook

niet voor grote. ZN geeft aan dat er aan de kostenkant valt te sturen, dat zien ze in de cijfers terug. Actiz geeft
aan dat de coronacrisis uitzonderlijk is en dat organisaties hierdoorheen moeten worden geholpen. Ze kijken ook

hier ook naar omzet vanaf 1 min. Dit wordt een taaie discussie dus vanuit Actiz werd aangegeven enig duw en

trekwerk vanuit het ministerie nodig te achten mochten wij dit ook willen.
- Weten we hoe ZorgthuisNL en Actiz tegen onderstaande aankijken?

o ZorgthuisNL is op medewerkerniveau vrijwel niet op de hoogte van wat er in BO besproken wordt en wat er voor

2021 gaat gelden, maar pleit voor ook ruimte voor kleine aanbieders in de hardheidsclausules en CB-regelingen.
Heeft ook een vragenlijst gestuurd onder de leden over meerkosten en omzetverlies.

o Actiz: zie hierboven.

ort IEEE
Van: 1:2 B=EEE eminvws.ni>

Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 16:28

@minvws.nl>; CREE EEE.§ IE HEE minvs n>; EEE BER
ES (BED < 1. @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Ha,

Ik heb gisteren contact gehad met ZN en kreeg het volgende terug:
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Regelingen 2021:

- ELV Covid-bedden: De afspraken die vorig jaar over de meerkosten zijn afgesproken zetten we voort in q2 2021 (dit was
al het geval voor gl). Indien op verzoek van ROAZ wordt gevraagd om ELV-bedden dan kan via een addendum met

zorgverzekeraar deze bedden worden geregeld. Er is hierbij net als vorig jaar sprake van een ex post afrekening. ZN

kijkt nog naar een eventuele clausulering aangezien er nu sprake is van een losse afspraak over ELV terwijl vorig jaar er

integrale afspraken zijn gemaakt. Er wordt dus gekeken naar een begrenzing zodat er geen overcompensatie gaat

plaatsvinden. In een volgend BO komt dit terug.
- Meerkostenregeling: Deze maand vinden voorbereidingen plaats voor het herijken van de kaders. Dit vindt ZN-breed voor

alle zorgsoorten plaats. Volgende week wordt een eerste slag gemaakt en dient als voorbereiding voor het volgende BO

met Actiz. Veel van de kosten die vorig jaar zijn gemaakt lopen gewoon door maar kunnen op basis van de data wel

beter worden ingeschat. ZN pleit daarom voor een ex ante regeling.
o De regeling voor vaccineren in de wijkverpleging is hier onderdeel van. De kosten (reistijd/priktijd) worden onder

de bestaande voorwaarden vergoed. Ook hier geldt dat ZN plet voor een ex ante regeling.
- Continuiteitbijdragen, hier valt een onderscheid te maken tussen Wijkverpleging en GRZ/ELV:

o Wijk: Er wordt vooral gekeken naar grote aanbieders. ZN wil geen CB-regeling voor de wijkverpleging. Actiz en ZN

hebben beide onderzoek gedaan en geeft divers beeld. Dus geen CB-regeling maar wel een hardheidsclausule.

o GRZ/ELV: adhv declaratiegegevens van eind vorig jaar is er meer bekend. Er is sprake van een duidelijke afname

doorverwijzing vanuit ziekenhuizen. We zien wel dat we iets moeten doen, alleen wat dan, welke mate, welke

boven en ondergrenzen, dat is nog niet duidelijk. Dus we willen CB-regeling maar met parameters. Hier wordt

nog naar gekeken en komt terug.

Actiz en ZN bereiden de open punten gezamenlijk voor t.b.v. een volgend BO.

Mvg,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)

Aein I : a | i.i
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M 06 5.1.2e E BEE @minvws.nl

Verzonden: insdag 23 A. 2021 15:58

aan: BES. OED OE IE RE. JEN) Ec vv. IEEE EXE). (EE)
A.

; REY, AES. AK BE < CRIPEN(@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Nee ik heb ook niks ehoord

Maar check even 0; AEhebben jullie een terugkoppeling gehad van ZN? Zo niet, zouden jullie even contact

kunnen opnemen met en vragen hoe het is afgelopen? Alvast bedankt!

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 13:48

@ minvws.nl>

@minvws.nl>;

[IIEKECIEE E. (EXE)<EEXERNN@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Ik heb niks gehoord, maar check ook even bij BEERS

ort [EXE

Vericinneymd23 maart 2021 13:47

E

minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging
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Ha IEEE,

Hebben we nog (van wie dan ook) een terugkoppeling ontvangen uit het BO dat Actiz vorige week met ZN heeft gehad? Zojuist
kwam in het koepeloverleg langdurige zorg (vandaar in de cc) de vraag naar voren wanneer we dit onderwerp daar kunnen

agenderen. Wat mij betreft agenderen we het daar niet maar dan moeten we wel helder hebben wanneer ZN met iets zal komen

(en hopelijk met een goede regeling ©).

Alvast bedankt,

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 14:47

@ minvws.nl>;
5.1.2e ia 5.1.2e

Iam
@ minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Ha allen,

Zie onderstaande mail aan [EEZY inzake regelingen wijk, met ook opmerkingen over ELV cohort en samenloop WLZ.

wil je deze mail ook agenderen voor stuurgroep morgen?
kijken jullie hierop mee? Suggesties zijn meer dan welkom (tav wijk en cohort ELV)
zie ti met specifiek punt over samenloop, ben benieuwd naar jullie reflectie daarop.

ort IEEE
Van: EAP PIE RERIERE-L

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 14:44

Aan: 512e 3 512 5.1.2e| l Dminvws.nl>

CC: ERR BREN. ( Ail) @ minvws.nl>; Em mins.ER ED. (ED

@minvws.nl>

Onderwerp: Uitvoering fin regeling 2020 en ontwerpen financiéle regeling 2021 voor de wijkverpleging

Ha EEE,

heeft even een belronde gemaakt nav opmerkingen Actiz en Zorgthuisnl over ontbreken (afdoende) financiéle regelingen
inzake COVID. Zie onderstaand, met veel dank aan dus, de stand van zaken en voorstel voor vervolg.

Regelingen 2020

- ZN publiceert as maandag CB regeling + meerkostenregeling tbv tweede golf voor aanbieders >10 min (voor 2020).
Hierover is afstemming met Actiz, het loket gaat eind maart open. Dit is dus de aanvullende regeling die eerder ik meen

in oktober afliep en deze geldt dus niet voor de kleinere aanbieders (zeg: achterban zorgthuisnl, daarover wordt nog

gedacht).
- Actiz en Zorgthuisnl vinden het zorgwekkend dat de regeling 2020 voor sommige kleine aanbieders zeer slecht uitpakt

(en dat de meeste verzekeraars daar erg moeilijk over doen). Waar 0,8% meerkosten echt ongunstig uitpakt kunnen

zorgzanbieders dit aantoonbaar maken naar de verzekeraar en zal er op worden geacteerd, zo luidt het verhaal van ZN

maar in de praktijk ervaren zorgaanbieders dat het 0,8% is en geen cent meer.

- Volgens zorgaanbieders ontbreekt nu nog (steeds) een ex post regeling voor ELV covid units voor organisaties met

minder dan 10 min Zvw.

Regelingen 2021

- Voor 2021 is er nog geen regeling voor de wijk (noch voor groten, noch voor kleineren). Hier wordt wel over nagedacht,
maar zorgaanbieders vragen zich af waarom het zo lang duurt voor er een regeling is voor deze sector. Voor

ziekenhuizen lag die er al voor januari 2021. Een regeling voor 2021 is voor zorgaanbieders alleen acceptabel als die

voor alle aanbieders werkt (en niet alleen voor de grote).
- Actiz, Zorgthuisnl & Buurtzorg hebben (met medeweten van ZN) een enquéte onder hun achterban uitgezet over de

omzetdaling in de 2° golf. In het BO (ZN, Actiz) op 18/3 zullen de resultaten van de enquéte worden besproken.
Kennelijk is het beeld dat hieruit naar voren komt nogal divers. ZN wil op basis van de conclusies uit de enquéte een

(beter toegespitste) regeling gaan ontwerpen (voor 2020 voor de kleineren en voor 2021 breed). Aanbieders vinden het

allemaal erg lang duren en willen eerder duidelijkheid.

Onze conclusie
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- Tav de uitwerking van de bestaande regelingen 2020 is het zaak dat er door aanbieders concrete casuistiek wordt

aangedragen bij ZN en NZa. 1k heb ERE) hierover gebeld en zij herkende de signalen nog niet direct, maar zou intern

navraag doen en komt er nog op terug. Lijkt me niet direct iets waar we als VWS wat mee moeten.

- Tav het opstellen van de nieuwere regelingen (2020 en 2021) duurt het mi idd erg lang allemaal en er is behoefte aan

snelle duidelijkheid. Dat ligt deels bij ZN, die wat laat op stoom kwam, maar ook deels bij Actiz en Zorgthuisnl, die met

een weinig concrete onderbouwing van de problemen komt. In die zin is de enquéte die nu is uitgezet erg behulpzaam en

dat gaat hopelijk tot een concretisering en versnelling in het proces leiden.
- Het lijkt erop dat ZN erg gericht is op de groten, waar er bij de kleinere organisaties ook het nodige speelt. Daar moet

ook aandacht voor zijn.
- Donderdag spreek ik ZN en NZa inzake beleidskader fase 3 en zal de noodzaak om snel tot helderheid te komen tav de

wijk (groot en klein) daar stevig neerleggen. Lijkt me goed dat jij dat in contact met Wout ook doet (ook in aanloop naar

BO 18/3). Zonder dat de aap bij ons op de schouder komt uiteraard, want dit is wel echt iets dat bij partijen ligt ivm

zorgplicht.
- Punt rond ELV cohortbedden zal ik in de werkgroep financién corona zvw navragen. Een ander punt dat Actiz noemde is

de samenloop in de Wlz. Dit schijnt erg ingewikkeld te zijn en verloopt uitermate moeizaam. De kans is dat hierdoor als

gezegd dat geen enkele zorgorganisatie een goedkeurende accountantsverklaring kan krijgen. Dat zal ik bij werkgroep
financién corona wlz neerleggen.

Voor zover voor nu, ik houd je op de hoogte en hoor het graag als dit vragen op roept of als jij nog nieuws hebt.

Groet


